BOTHHAND ENTERPRISE INC.

Certificate of Compliance for EU REACH

EU REACH 不使用保證書

Vendor name (廠商名稱)):	帛漢股份有限公司
--------------------	----	----------

Product / Component / Materials (產品/零件/材料): 所有產品 All products

We hereby declare that all of the above products, which are delivered to customers, shall conform to the specifications of Substance of Very High Concern (SVHC) in view of regulation 1907/2006/EC (REACH) and also fulfill the Annex XIV & Annex XVII requirements, unless customers have special requests.

鉴于第1907 / 2006 / EC (REACH)号法规,我们在此声明交付给客户的上述所有产品应符合高度 关注物质(SVHC)的规格,并满足附件十四和附件十七的要求,除非客户有特殊要求。

The chemical analysis of 211 (SVHC) is performed by means of currently available analytical techniques against the list published by European Chemicals Agency (ECHA) on Jan 19th 2021. Refer to http:// echa.europa.eu/web/guest/candidate-list-table
This list is under evaluation by (ECHA) and may subject to change in the future

211 (SVHC)的化学分析是根据欧洲化学品管理局(ECHA) 2021年1月19日公布的清单,利用现有分析技术进行的。

请参阅http://echa.europa.eu/web/guest/candidate 这份名单正在由ECHA评估,将来可能会有所改变

According to the specified scope and analytical techniques, the concentrations of tested SVHC of BOTHHAND's Transformer and the relevant packing materials are less than 0.1% weight by weight (w/w). Compliance is evidenced by written declaration from our suppliers.

根据规定的范围和分析技術, 帛漢压器和相关包装材料的测试SVHC浓度低于0.1重量% (w/w)。供应商的书面声明证明了合规性。

The undersigned is an authorized representative of the Company.

簽署者為本公司授權代表

Declaration to be signed by supplier only:

Company name (公司名稱): 帛漢股份有限公司

Company address (公司地址): 台南市(709)安南區鹽田里1鄰工業三路58號(台南科技工業區)

Authorized Signature Orseal(負責人簽名或用印):

Date (日期): 2021年2月16日

Supplier's Company Seal (公司章):

限份。份人